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Skolebestyrelsesmøde 
Dato: 17.12.24 kl 18.30-20.30     

 

 

Sted: PT 

Brobyskolerne afd. 

 

Mødeleder: Ove 

Referent: Helle 

 

Tilstedeværende: Majken, Ove, Anita, Tanja, Sussi, Sanne, MaiBritt, Jonas, Tine, Helle, 

Marius, Kenneth, Adam.  

 

Fraværende: Anne, Pia, Nadja 

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  

(O) 

5 min 

Meget flotte luciaoptog, både Broholm, AV, PT og i Allested-Vejle hallen. 

0A drenge laver hemmelig kampsport med Inge. 

Julefest i Broholm er vildt hyggeligt. 

Alle  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Godkendelse af 

dagsorden  

(B) 

5 min 

Dagsorden godkendt. 

Økonomi flyttes til efter julefrokost. 

Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Nyt fra elevrådet: 

 

10 min.  

Hvilke økonomi er der omkring skolefest? Hvordan hænger besparelse sammen 

med ny satsning af skolefest feks. skolerejser? 

10.000 var afsat til skolefest. Det forventes at skolefesten går i nul. 

På skolerejser er det personalets løn der er dyrest. 

Elevrådet i AV har lavet en del penge på høstmarkederne de sidste år. De vil gerne 

lave forbedringer af skolegården på AV. 

Elevrådet- 8.klasse mangler noget, at lave i frikvartererne,- det er et godt punkt til 

et elverådsmøde. Det vil være godt hvis der også bliver skabt ejerskab i klasserne. 

Fællesbestyrelsen vil gerne hører tilbagemelding 

Elevråd Tilbage 

melding til  

fællesbestyrel

sen når 

punktet er 

drøftet 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Økonomi:  

 

20 min  

Status på økonomi fremlagt.  

 

Udgift til flådestyring gennemgået. Det kan kalde på at fællesbestyrelsen forholder 

sig til den udgift, hvor der hæftes fælleskommunalt for flådestyring. Afventer 

tilbagemelding fra Opvækst og Læringsudvalget.  

Tine er med i et udvalg på tværs af generationer i Allested-Vejle. Der skal søges 

fondsmidler. Det kan give mulighed for renovering af nogle lokaler på AV.  

 

Taget til efterretning. 

 

På næste møde bliver der en uddybning af brugen af personaleressourcer. 

Ledelsen  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Ny 

forretningsordenen 

skal godkendes og 

underskrives  

 

35 min  

Oplæg til revideret forretningsorden er rundsendt på mail.  

Der er indkommet kommentar som er indskrevet. 

 

Forretningsordenen er hermed godkendt og underskrives dags dato. 

 

På valg 2025: Fra Broholm Majken, Nadja, (der vælges et medlem for 1 år og 1 

medlem for 2 år) Ove, Sussi for skolen. 
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Det aftales at, hvis et medlem er langtidssygemeldt modtager man ikke mails og 

andet. Man er hermed passivt medlem. Suppleanterne er med til møderne.  

 

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Årshjulet 

genbesøges 

 

5 min  

Årshjul er rundsendt inden mødet. 

Første punkt konstituering skal flyttes til juni. 

 

Godkendt. 

 

 

  

 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Julefrokost & 

hygge  
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Dagsordenspunkt:   Drøftelse og konklusion:  

Orientering og 

nyheder fra de 

forskellige 

afdelinger: 

Ledelsesteam: 

Medarbejdere: 

AV: 

PT:  

Broholm: 

F & E 

20 min 

Forslag til at der kommer punkter på dagsordenen til dette punkt. Alle afdelinger 

skal orientere hver gang.  

 

   

 

  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Evt. & kommende 

punkter 

Åbent hus i marts: Forslag til at det er som et åbent hus og mindre en som 

årsberetning. Årsberetningen kan indgår i en stand, film, tip en 13´ner o.lin. 

Få det mere lokalt spredt i lokalområdet. Gerne invitationer ud i lokale 

institutionerne. Udvalget fortsætter branding til Åbent hus.  

Årshjul udarbejdes for hvilke klasser der har indtjening hvornår.  

 

Alle  

 
 


